
 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 
 

Τρίτη, 28 Μαΐου 2024 
 
 
Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Ζαχαράκη Σοφία 
Προς τον Υπουργό Υγείας, κο Γεωργιάδη Άδωνι 
 
Θέμα: «Άμεση ανάγκη κάλυψης ειδικών θεραπειών σε ΑμεΑ 22 ετών 
και έλλειψη ειδικής δομής στην πόλη των Χανίων» 
 
Κύριοι Υπουργοί,  
 
Σε συνέχεια της με αρ. πρωτ. 1279/21-02-2024 επιστολής της μητέρας ΑμεΑ 
που καταθέσαμε ως αναφορά και των με αρ. πρωτ. 22352/20-03-2024 και 
11467/29-03-2024 απαντήσεων του Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και 
Οικογένειας και του Υπουργείου Υγείας αντίστοιχα που λάβαμε,  καταθέτουμε 
ως αναφορά εκ νέου επιστολή της μητέρας.  
Σύμφωνα με αυτή αναφέρεται ότι στα Χανιά Κρήτης δεν υπάρχει δομή 
απασχόλησης ΑμεΑ για το παιδί της που είναι 22 ετών. Αποτέλεσμα αυτού 
είναι το παιδί της να βρίσκεται εκτός κοινωνικοποίησης.  
Αν και έχει προσπαθήσει να βρει λύση μέσω δημόσιων ή ιδιωτικών δομών, 
αυτό δεν ήταν εφικτό λόγω έλλειψης κατάλληλων προγραμμάτων και 
εγκαταστάσεων. Παράλληλα οι αιτήσεις, που έχουν κατατεθεί μέσω 
ψυχιάτρου, για ειδικές θεραπείες για το παιδί της, έχουν απορριφθεί και 
επιπλέον η ψυχίατρος αποχώρησε από την πόλη χωρίς πλέον κάποιος να 
γνωρίζει τη διαδικασία. 
Αναμένει απαντήσεις και ζητά να δοθούν λύσεις για την κοινωνικοποίηση του 
παιδιού της καθώς και τη συνέχιση της θεραπείας που του προσφέρει 
αξιοσημείωτη πρόοδο. 
 

Παρακαλούμε για ενημέρωση σχετικά με την πορεία της αίτησης 
Επισυνάπτεται η επιστολή της μητέρας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1923

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/6/2024

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1923

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/6/2024

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1923

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/6/2024



                                                                  

Η καταθέτουσα βουλευτής 
     

Καζάνη Αικατερίνη 
  

           
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 



Καλησπέρα σας, 
Θέλω να σας ενημερώσω  σχετικά με το παιδί ΑΜΕΑ 22  ετών. 
 
Στην πόλη μας, Χανιά Κρήτης, δεν υπάρχει ΚΑΜΙΑ δομή απασχόλησης του 
ΑΜΕΑ παιδιού μου η ο οποίος μένει μόνος στο σπίτι εδώ και 2 χρόνια. 
Το ΚΔΑΠ της ΕΛΕΠΑΠ είναι για παιδιά προσχολικής ηλικίας, και το ΚΗΦΑΜΕΑ 
είναι για πολύ βαριές νοητικο-κινητικές αναπηρίες . Δεν δέχεται καταστάσεις 
όπως του . ‘Ένα ιδιωτικό ΚΔΑΠ, η ΄ΑΤΛΑΝΤΙΔΑ¨, διαλέγει τις πιο 
ελαφριές περιπτώσεις και  ξανά  είναι εκτός κοινωνικοποίησης. 
Το ΚΔΑΠ του Δήμου παρόλο που διαφημίστηκε προεκλογικά όχι μόνο δεν έχει 
ανοίξει ακόμα, αλλά η υπεύθυνη του δήμου μας προειδοποίησε ότι θα πάρει 
μόνο 15 παιδιά και δεν υπόσχεται ότι θα πάρει το …. 
Σημειώστε ότι έχουμε μαζευτεί περίπου 40-50 παιδιά που χρειάζονται αν μη τι 
άλλο παρέα. 
Στην αναζήτησή μας για απασχόληση του η βρήκαμε κάποιον ιδιώτη από 
Αθήνα που έχει ανοίξει ΚΔΑΠ σε διάφορες πόλεις να κάνει κάτι και στην πόλη 
μας. 
Το επόμενο πρόβλημα είναι ότι δεν βρίσκουμε κτήριο στην πόλη των 
ξενοδοχείων και των Airbnb. Το πρόβλημα γίνεται ακόμα πιο δύσκολο γιατί ο 
νόμος  αναγκάζει τα ΚΔΑΠ-ΑΜΕΑ να βρίσκονται μέσα στην πόλη για να 
πάρουν άδεια λειτουργίας.  
Όπως καταλαβαίνετε τα ιδιωτικά ΚΔΑΠ-ΑΜΕΑ είναι επιχειρήσεις και αν έχουν 
υπέρογκο ενοίκιο δεν είναι βιώσιμα. Στην πόλη με τα πιο ακριβά ενοίκια αυτό 
είναι πολύ μεγάλο πρόβλημα. 
 
Στην προσπάθειά μου να βοηθήσω το  που έχει μικτό πρόβλημα στην 
κίνηση και στη νόηση, έχω τα τελευταία 3 χρόνια καταφέρει μια αξιοσημείωτη 
πρόοδο με τη βοήθεια των ειδικών θεραπευτών του και του καθηγητή 
νευρολόγου επιληπτιολόγου ΙΑΤΡΙΚΗΣ ΣΧΟΛΗΣ ΑΘΗΝΩΝ  

. 
Τρείς φορές έχουμε καταθέσει μέσω της ψυχιάτρου μας αιτήσεις για ειδικές 
θεραπείες με ιδιαίτερη επισήμανση του θεράποντα καθηγητή νευρολογίας για 
την περίπτωση του η και έχουν απορριφθεί. 
Σημειώστε ότι η ψυχίατρος του κέντρου ψυχικής υγείας Χανίων που έβλεπε το 

η και έστελνε τις αιτήσεις κ.  αποχώρησε από την πόλη 
μας και κανείς πλέον στο κέντρο δεν γνωρίζει να κάνει τη διαδικασία αυτή. 
 
 
Συνεπώς, περιμένω να λάβω μια απάντηση που να έχει κάτι ουσιαστικό να 
προσφέρει στο  και σε μένα την μητέρα του, που έχω να πασχίζω για 
την καθημερινή φροντίδα με ότι αυτό συνεπάγεται σωματικά ψυχικά αλλά και 
οικονομικά. 
Όπως με τΙ και με ποιους θα κοινωνικοποιείται ο  στην υπόλοιπη ζωή 
του, πώς θα συνεχίζει τον άνισο αγώνα με το ανάπηρο σώμα του μέσα στην 
κοινωνία της πόλης, αλλά και της πατρίδας μας που τον έχει ξεχάσει με 
δικαιολογίες για ηλικιακά ορόσημα τα οποία  έχει ξεπεράσει. 



 Γιατί  πρέπει να σταματήσει τις θεραπείες που τον κάνουν να νιώθει ότι αξίζει 
να προσπαθεί να τραγουδήσει, (κάτι που τον ευχαριστεί) με πιο σωστούς  
φθόγγους και να καταπιεί με πιο μεγάλη ασφάλεια.  
Τίς θεραπείες για τη βάδιση και τη χρησιμοποίηση του χεριού του σωστότερα, 
Ειδικά τώρα που έχει αναπτύξει καλύτερη νόηση λόγω αλλαγής της αγωγής 
του αλλά και της ιδιαίτερης προσπάθειας των θεραπευτών του. 
 
Με τιμή  

 
 




